

GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE

ACCORD GENERAL SUR  
LES TARIFS DOUANIERS  
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

L/3245/Rev.1  
22 September 1969

Limited Distribution

---

EUROPEAN ECONOMIC COMMUNITY

Association of Morocco and Tunisia

In document L/3245 contracting parties were invited to submit in writing to the secretariat, by 1 October 1969, questions with regard to the Agreements on the Association between the European Economic Community, Morocco and Tunisia.

There has been, for technical reasons, some delay in the distribution of the Agreements and their Annexes. In view of this delay, and in order to give contracting parties adequate time for the examination of the Agreements, the secretariat has found it advisable to extend the time-limit for the submission of the questions until 1 November 1969.

---

COMMUNAUTE ECONOMIQUE EUROPÉENNE

Association du Maroc et de la Tunisie

Les parties contractantes ont été invitées (document L/3245) à communiquer par écrit au secrétariat, le 1er octobre 1969 au plus tard, les questions qu'elles auraient à poser au sujet des accords concernant l'association du Maroc et de la Tunisie à la Communauté économique européenne.

Pour des raisons techniques, il s'est produit un certain retard dans la distribution des accords et de leurs annexes. Pour laisser aux parties contractantes le temps d'examiner ces textes, le secrétariat a jugé utile de proroger jusqu'au 1er novembre 1969 le délai fixé pour la communication des questions posées.